
Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Zvole,
konaného dne 16.12.2009

09/Zl05

Zahájení zasedání: 1900 hodin
Přítomni při zahájení: p. Hrachovec, pí. Hrubá, Ing. Jež (odchod 1945

), Ing. Mrkus,
p. Novák, Ing. Pudich, Ing. Stoklasa, p. Šebek, pí. Šiplerová, pí.
Zelingrová

Řádně omluveni: Ing. Figelová, Ing. Králíček, pí. Nesá, p. Petříček, Ing. Šafránek

1. Zahájení
Jednání zastupitelstva zahájil předsedající starosta Pudich. Konstatoval, že je
přítomna nadpoloviční většina, která zajišťuje usnášeníschopnost.

Volba návrhové komise: pí. Hrubá, Pí. Šiplerová
za odsouhlasilo všemi hlasy

Určení ověřovatelů zápisu: Ing. Stoklasa, p. Hrachovec
Zapisovatelkou byla pověřena Ing. Olga Trnková

Program:
1. Kontrola usnesení ze zasedání konaného 16.9.2009
2. Návrh nové ceny vodného
3. Koupě pozemků č. 502/61 a 502/237
4. Žádost o dotaci na polyfunkční dům
5. Žádost o dotaci na dovybavení hasičského auta
6. Vyhláška o svozu odpadků pro rok 2010
7. Darování pozemku parc.č. 386/1 obci
8. Návrh na jednosměrný provoz na hrázi velkého rybníka
9. Návrh na zřízení obecní policie pro Mikroregion Dolnobřežansko
10. Rozpočtové změny 3/2009
11. Rozpočet na rok 2010
Ing. Pudich navrhnul doplnit program o bod ustanovení obecní kroniky a kronikáře

Zastupitelstvo odsouhlasilo program všemi hlasy.

1. Kontrola usnesení ze zasedání konaného 16.9.2009

Přednesl Ing. Pudich. Zastupitelstvo uložilo následující úkoly:

- předložit čísla účtů pro převádění odměn bankovním převodem, dosud
nesplnilo 5 členů za, úkol i nadále trvá
Ing. Stoklasa byl pověřen k jednání s majiteli pozemku parc.č. 502/61 v ulici
V Zahrádkách, vyzval je k dodání nabývacího titulu, dosud nedodali, úkol i
nadále trvá.

2. Návrh nové ceny vodného

Ing. Stoklasa seznámil zastupitele s kalkulací vodného pro rok 2010, z které vyplývá
zachování ceny jako v roce 2009 (49,40 bez DPH). Upozorňuje zastupitele na fakt,



že v případě, že vzroste cena vody surové, bude neprodleně přistoupeno k jednání o
nové kalkulaci ceny vody. Obdobná situace je i na Posázavském vodovodu.
Příloha č.1

3. Koupě pozemků Č. 502/61 a 502/237

Přednesl Ing. Stoklasa.

Pozemek č.kat. 502/61 se nachází mezi mateřskou školou a poštou, je ve vlastnictví
pí. Padevětové a leží dle platné ÚPO v zóně školství a služby. Z tohoto důvodu nelze
tento pozemek zastavět rodinným domem a rada obce i stavební komise doporučují
tento pozemek získat do vlastnictví obce za cenu do výše 2.000,-Kč/1 m2

.

Pozemek č.kat. 502/237 leží v sousedství mateřské školy, je ve vlastnictví p.
Vodičky. Tento pozemek o velikosti 200 m2 je třeba získat do vlastnictví obce
z důvodu jeho potřebnosti ke stavbě školky. Rada na doporučení stavební komise
doporučuje tento pozemek koupit za dohodnutou cenu 50.000,-Kč.

Hlasování:
9 členů ZO schválilo nákup pozemků za uvedených podmínek
1 člen se zdržel hlasování

4. Žádost o dotaci na polyfunkční dům

Ing. Stoklasa informoval zastupitele o podmínkách podání žádosti o dotaci na stavbu
polyfunkčního domu z dotací Středočeského kraje - FROM. Celkové náklady činí
14,16 milionu Kč, požadovaná dotace 9,60 milionu a vlastní náklady 4,56 milionu.
Maximální částka, o kterou můžeme žádat, je 10 milionu Kč.

Hlasování: všichni členové ZO souhlasí s podáním žádosti na stavbu polyfunkčního
domu.

5. Žádost o dotaci na dovybavení hasičského auta

Ing. Stoklasa informoval zastupitele o podmínkách podání žádosti o dotaci na
rekonstrukci hasičského vozu CAS K 25 Lias 101 ze Středočeského fondu podpory
dobrovolných hasičů a složek IZS. Celkové náklady na opravu činí 450.580 Kč,
požadovaná dotace je 428.000 Kč, vlastní neinvestiční náklady 22.580. Podíl dotace
je 95% z celkových nákladů.

Hlasování: všichni členové ZO souhlasí s podáním žádosti na opravu hasičského
vozu.

6. Vyhlášky o svozu odpadků pro rok 2010

Přednesl Ing. Pudich

Obecně závazná vyhláška obce Zvole Č. 1/2009 o poplatku za provoz systému
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování
komunálních odpadů
Vyhláška řeší poplatky za svoz odpadu.
Poplatky zůstávají ve stejné výši, nově se nebudou vydávat jednorázové lístečky,
nýbrž barevné nálepky pro svoz 1x týdně, 1x za 14 dní a rekreační nálepky.
Souhlasí všichni členové ZO.



Obecně závazná vyhláška obce Zvole Č. 2/2009 o systému shromažďování,
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů
Vyhláška definuje jednotlivé druhy odpadů, povinnosti koncového uživatele, obce i
svozové firmy, v příloze jsou uvedena kontejnerová stanoviště s počtem kontejnerů
na jednotlivé druhy odpadů.
Souhlasí všichni členové ZOo

pí. Bernášková: dotaz, zda by bylo možné dodat kontejner na papír na stanoviště na
ulici Hlavní
Ing. Pudich: lze, dodáme

7. Darování pozemků parc.č. 386/1 a 554/3 obci

Ing. Stoklasa seznámil zastupitele se záměrem převzít pozemek parc.č. 386/1 na
základě darovací smlouvy. Jedná se o ulice Kolmá a Rovná. Převod bude bezplatný,
jediný poplatek 500,-Kč za vklad do katastru nemovitostí uhradí obec, vynětí půdy ze
ZPF je zdarma. Získat dotčený pozemek touto cestou doporučuje rada obce i
stavební komise.
Ing. Mrkus: dotaz, zda jsou předmětné cesty zkolaudovány
Ing. Stoklasa: kolaudace dosud neproběhla, avšak komunikace jsou ve velmi dobrém
stavu, jsou ve vlastnictví několika osob, proto pokládá za nejlepší řešení je převzít a
pak zahájit dodatečné kolaudační řízení
Ing. Mrkus: dotaz, zda je zde provedena elektro revize na veřejné osvětlení
Ing. Stoklasa: na část VO, která se dělala v letošním roce, ano.

S převodem souhlasí všichni členové ZOo

Pozemek parc.č. 554/3 je začátek ulice Družstevní (640 rrr'). Jedná se o naprosto
stejný případ i stejné majitele.

S převodem souhlasí všichni členové ZOo

8. Návrh na jednosměrný provoz na hrázi velkého rybníka

Přednesl Ing. Pudich.
Rada obce navrhuje zjednosměrnit provoz na hrázi velkého rybníka od zastávky
autobusu k základní škole. Toto opatření má sloužit ke zklidnění dopravy v okolí
školy a tím přispět ke zvýšení bezpečnosti dětí vycházejících ze školy přímo do
silnice. Kritická situace před školou nastává ráno a odpoledne, kdy před školu
najíždějí auta, projíždějí autobusy. Předložené opatření by se uskutečnilo na
zkušební dobu tří měsíců, a to od ledna do března 2010 a na příštím zasedání by se
vyhodnotilo.
Ing. Mrkus: v tom případě navrhuje umístit značku zákaz zastavení na malou hráz,
protože se v těch místech zvýší provoz
p. Šebek: upozornil na zvýšení provozu okolo hřiště jako důsledek zjednosměrnění
návsi
Ing. Stoklasa: k této alternativě se uchylujeme jako ke krizové, řešení s novým
vchodem přímo z návsi je problematické
Ing. Pudich: na třídních schůzkách apeluje na rodiče, aby byli maximálně obezřetní
p. Novák: náklady na dopravní značení budou činit přibližně 40-50.000,-Kč, vypůjčení
značek je vyhozená investice, výše nájmu je prakticky stejná jako odkupu.
p. Hrachovec: navrhl upravit parkování aut, určit parkovací místa, po pravé straně
ulice dát značku zákaz zastavení



Ing. Stoklasa: nejlepším řešením by bylo parkování v jednosměrné ulici směrem
k Hlavní ulici
p. Novák: situace by se měla z velké části vyřešit v okamžiku posunutí autobusové
zastávky, aby autobusy nejezdily po návsi.

Hlasování o dočasném opatření (leden - březen 2010) - zjednosměrnění provozu na
hrázi velkého rybníka: souhlasí všichni členové za.

pí. Bernášková: dotaz na výstavbu chodníků na návsi u dětského hřiště
Ing. Pudich a Ing. Stoklasa: k výstavbě chodníků dojde až po vyřešení umístění
autobusové zastávky a dopravní situace na návsi.

9. Návrh na zřízení obecní policie pro Mikroregion Dolnobřežansko

Ing. Pudich seznámil zastupitele se snahou mikroregionu Dolnobřežansko zřídit
městskou policii s působností po celém mikroregionu. Předložil předběžnou kalkulaci
na její zřízení a následné provozování i podíly nákladů stanovené na jednotlivé obce
(podle počtu trvale bydlících obyvatel).
pí. Hrubá: dotaz na provoz městské policie, budou denně projíždět všemi obcemi?
Ing. Pudich: obecní policie by měla zajišťovat 8 obcí v počtu 12 policistů.
p. Šebek: dotaz na počet policistů vycházejících na 1 směnu
Ing. Pudich: 1-2 na služebně, 1-2 venku
p. Hrachovec: v takovém počtu nejsou schopni uhlídat všechny vesnice
Ing. Stoklasa: nejdříve by policie vytipovala kritický čas a kritická místa (pá + so
večer, diskotéky ... )
p. Šebek: není pochyb, že dohled policie je potřeba, otázkou zůstává, jestli náklady
ve výši 450.000 Kč za rok na průměrně 2 lidi, kteří budou kontrolovat 8 vesnic a tudíž
nejsou v tomto počtu schopni obsáhnout řádně celou oblast, jsou efektivně
vynaložené.
Hlasování:
pro připojení k dalším jednáním na zřízení obecní policie: Ohlasů
proti: 2 hlasy
zdrželi se: 7 hlasů
Příloha č.2: kalkulace obecní policie

10. Rozpočtové změny 3/2009

Ing. Pudich: největší položkou je sniženi příjmů z daní, činí minus 4,5 milionu,
z tohoto důvodu se musely krátit i výdaje.

Hlasování:
8 členů rozpočtové změny odsouhlasilo
1 člen se zdržel

11. Rozpočet na rok 2010

Ing. Pudich: je nutno i nadále počítat se snížením příjmů, tomu se musely přizpůsobit
i výdaje, rozpočet byl zpracován po prostudování situace ve státní sféře, byl
zveřejněn ve vývěskách obecního úřadu i na internetových stránkách obce.
pí. Šiplerová: do návrhu rozpočtu je třeba vložit výdaje 1,5 milionu na úhradu
projektové dokumentace stavby MŠ, které byly v letošním rozpočtu a nebyly
vyčerpány - souhlasí všichni členové za

S rozpočtem na rok 2010 souhlasí 8 členů za, 1 člen se zdržel hlasování



12. Zřízení kroniky

Ing. Pudich: původní kronika se bohužel v minulosti ztratila, máme snahu tuto tradici
obnovit. Pro práci kronikáře navrhuje pana Vladimíra Zápotockého.
Souhlasí všichni členové za.

Pí. Šiplerová přednesla usnesení, které odsouhlasilo 8 členů za, 1 se zdržel
hlasování.

Diskuze:
pí. Bernášková: žádost o opětovné nainstalování retardéru na ulici Hlavní směrem
k Vranému
p. Novák: je možné tam retardér znovu umístit
Ing. Stoklasa: na ulici Hlavní byly vybudovány nové chodníky, které zvýšily
bezpečnost chodců, retardéry je možné umístit zpět, ale je nutno uvážit i jejich
negativa - jsou hlučné, způsobují otřesy okolních budov, velká a silná auta před nimi
stejně nepřibrzdí
p. Šebek: retardéry jsou prioritně určeny na místní komunikace, cesty v sídlištích a
ne na komunikace II. a III. třídy, jako příklad uvádí retardér v Písnici, který byl sundán
a umístěn semafor.
p. Novák: po vybudování chodníků je o potřebnosti retardéru mluvit s lidmi, kteří bydlí
okolo
Ing. Pudich: zažádali jsme o dotaci na ukazatele, bohužel nebyla přidělena, jsme
v jednání s další firmou
p. Bernášek: dotaz na cenu ukazatelů
Ing. Pudich: světelné tabule ukazující rychlost: stojí 50 - 90 tis.Kč, radarový semafor
pro jeden směr: 210 tisíc Kč, oba směry 420 tisíc Kč
p. Bernášek: dotaz, s kým je možno řešit nápis na silnici ..Pozor děti - MŠ"
Ing. Stoklasa: je nutno se obrátit na firmu Správa a údržba silnic Kladno
p. Kozlík: dotaz na situaci s točnou autobusů na Nové Zvoli
Ing. Stoklasa: vzhledem k tomu, že jsou otevřeny 4 projekty (polyfunkční dům,
mateřská škola, hřbitov, chodníky), projekt točny na Nové Zvoli se posunul. Důvodem
je hlavně finanční zatížení, které s sebou zbývající projekty přinášejí

Zapsala:

Ing. Olga Trn k o v á

O~Vřili:

1A+1o ~~
................................................

Ing. Miroslav Stoklasa
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Luboš Hrachovec


